
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 1. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 821
Vil ministeren forklare de sundhedsfaglige argumenter for, at der i dag findes så store 
forskelle i, hvordan kommunerne medicinbehandler demenspateinter? Ministeren bedes 
også hente Sundhedsstyrelsens vurdering i forhold til, om der er sundhedsfaglige hen
syn, der kan argumentere for, at man f.eks. i Albertslunds Kommune giver mere end hver 
anden demente plejehjemsbeboer antipsykotisk medicin?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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